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JAARVERSLAG 2023  
 

 

 

Samenstelling Stichting Dorpsraad Halsteren 

 

Op 1 januari 2023 waren er 14 personen lid van de Dorpsraad. 

In de loop van het jaar heeft één lid aangegeven het lidmaatschap op te zeggen. 

Ook heeft één van de leden zich tijdelijk teruggetrokken 

 

Per 1 januari 2023 bestond het bestuur van de Dorpsraad Halsteren uit: 

 

Eugène van den Eijnden   voorzitter 

Peter Tange     secretaris 

Jan van den Eijnden    penningmeester 

Roger Brusselaars    lid 

Marissa Zegers    lid 

 

 

 

 

          

Leden:  Sjef Robben                              

  Cora Hoogcarspel 

  Ton Manni  

  Kees Rommens  

  Wout Huijgens                     

  Kees Kaijser          

  Wim Buijs    

Ben Kannekens (lidmaatschap beëindigd medio 2023) 

Marc van Doorn 

   

 

Vergaderingen 

De Stichting Dorpsraad Halsteren vergaderde met haar leden in 2023 elf keer.  

 

Het verslag van de vergadering werd (nadat de leden goedkeuring hadden gegeven) on-

geveer een week na de vergadering openbaar gemaakt. 

 

 

 

 

Het dagelijks Bestuur is in 2023 elf keer in vergadering bijeengekomen. 

 

       

 
E-mail   :      Dorpsraadhalsteren@gmail.com 
Website:      www.Dorpsraadhalsteren.nl 
 

mailto:dorpsraadhalsteren@gmail.com
http://www.dorpsraadhalsteren.nl/
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Van alle bestuursvergaderingen zijn notulen gemaakt die telkens in de daaropvolgende 

vergadering zijn goedgekeurd.  

 

In de jaarvergadering van donderdag 6 april 2023 is het door de secretaris opgestelde 

jaarverslag 2022 aan de leden aangeboden en goedgekeurd. 

Ook het financieel verslag, opgemaakt door de penningmeester, is aan de leden aangebo-

den. Aan de penningmeester werd decharge verleend inzake het financieel beheer van de 

Stichtingsgelden.  

 

Belangstelling van Politiek Partijen 

Er is in 2023 weinig belangstelling geweest vanuit de politiek. 

Lokaal Realisme geeft soms een tip n.a.v. de verspreide agenda van de ledenvergadering 

en een enkele keer is een lid van Samen 0164, CDA en 50plus aanwezig geweest.  

 

 

Politie 

De wijkagent(en) krijgen altijd de agenda toegestuurd. 

In 2023 is vanuit de politie geen enkele belangstelling getoond voor het werk van de 

DorpsRaad. 

 

Belangstelling derden  

De vergaderingen van de ledenvergadering zijn openbaar. Bewoners maken dan meestal 

gebruik van hun recht om in te spreken over onderwerpen die hun specifieke belang-

stelling hebben.  

Via de wijkverbinder van de gemeente Bergen op Zoom houdt de DorpsRaad contact 

met het ambtenarenapparaat. De wijkverbinder bezoekt meestal de ledenvergadering of 

reageert op agendapunten. 

 

Via het vragenformulier op onze website zijn nog een aantal zaken door derden gemeld. 

 

• Slechte staat van trottoirs, fietspaden en wegen in Halsteren 

• Mogelijke bouw appartementen Tholenseweg 

• Openhouden Kerkenpad Vetterik – Kannewielseweg 

• Aanplant bomen op voetbalveld bij de Melanen 

• Stilte rondom nieuwbouw St. Elisabeth en gevaarlijke situatie huidige bouwter-

rein. 

• Project warmtetransitie de Schans 

• Aandacht voor diverse “gevaarlijke” verkeerssituaties. Helaas ging gemeente niet 

mee in onze voorstellen. 

 

 

 

 

 

De rol van de Dorpsraad in 2023 

 
De Dorpsraad heeft bij een groot aantal gebeurtenissen/onderwerpen in 2023 een rol ge-

speeld. Vermeldenswaard zijn:  

 

• Plan Vogelenzang 

Inbreng bij ontwikkeling en mede bewaken van het bouwproces. 

Medebepalen van de definitieve inrichting van het plein.  
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• Auvergnepolder 

Er is nog steeds geen definitief plan om het fietspad langs alle forten en monu-

menten aan te leggen. Inmiddels is er wel subsidie beschikbaar gekomen. Een 

werkgroep, waarin ook de Dorpsraad is vertegenwoordigd, probeert nu het plan 

weer aan het rollen te krijgen. 

Voor de bouw van het verdeelstation is inmiddels door de Bergse raad een bouw-

plaats aangewezen. Het station komt naast het gemaal “de Pals”. 

In politieke kringen wordt nog steeds gelobbyd om TenneT naar de Spie bij 

Sabic te verwijzen. Dorpsraad wacht in deze af: voor beide lokaties zijn voor- en 

tegenstanders. 

 

• Supermarkt Halsterseweg 

Aldi heeft bij de gemeente gevraagd om op het terrein van Loft een supermarkt 

in te richten. Vanuit omwonenden, de Dorpsraad en de fietsersbond zijn een aan-

tal bezwaren aangevoerd om dit niet toe te staan. 

Helaas ligt op het pand een vergunning detailhandel. 

De bezwaren zijn vooral gericht op veiligheid. De Halsterseweg is druk, met 

name in de spitsuren, en de in- en uitrit van Aldi ligt nu juist op het meest smalle 

gedeelte van de Halsterseweg. Vooral voor gebruikers van het fietspad kan het 

gevaarlijk worden. Na de reconstructie van de weg is de doorstroming, met name 

bij Intratuin, verbeterd. Een supermarkt zorgt opnieuw voor filevorming op de 

weg. Het is op dit deel van de Halsterseweg onmogelijk om voorsorteer vakken 

te maken ter hoogte van de mogelijke supermarkt. 

 

• St. Elisabeth 

De Dorpsraad heeft bij TanteLouise aangedrongen op meer tempo wat betreft de 

ontwikkelingen rondom een nieuw woon/zorgcomplex. 

Helaas is er op 31 december 2023 nog geen plan voor nieuwbouw. Men denkt 

nog steeds na over de formule die dit woon/zorgcentrum moet hanteren. 

Ook is gevraagd of er beter gecommuniceerd kan worden met betrokkenen. (Om-

wonenden. Dorpsraad). Nu gaan allerlei geruchten door het dorp over de invul-

ling van het braakliggende terrein. 

 

 

• Zweedsestraat 

Eind 2023 zijn de woningen verkocht. In een paar woningen is men al begonnen 

met de renovatie. 

 

• Hart van Halsteren 

Plannen voor de herbouw/renovatie van “hart van Halsteren” zijn inmiddels 

klaar. 

De Dorpsraad heeft vertegenwoordigers in de werkgroepen die nu het proces van 

slopen/renoveren/bouwen bewaken. Tot nu toe is de samenwerking met Stadlan-

der en de gemeente positief. 

 

• Milieu Industrieterrein Havengebied 

De Dorpsraad lift mee op de activiteiten van de wijkcommissies Tuinwijk en 

Noordgeest. 

De asfaltcentrale is inmiddels voorzien van filters. 

Meetresultaten worden (gedeeltelijk) openbaar gemaakt en begin 2024 wordt er 

een extra snuffelpaal geplaatst op de Staakberg. 

Inmiddels is duidelijk geworden dat Sabic zeer slordig omgaat met het lozen van 

PFAS. Hierover is  een uitgebreide correspondentie opgestart tussen de ge-

noemde wijkcommissies, de gemeente, de provincie en Sabic. 
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Er zou inmiddels minder PFAS worden geloosd, maar hierover is nog geen offi-

cieel bericht naar buiten gekomen. 

Er wordt een gesprek voorbereid tussen de betrokken groepen. Dit gaat begin 

2024 plaatsvinden. 

De biocentrale van Sabic is (nog) niet gerealiseerd. 

 

• Hertenpark 

Mede door de lobby van Dorpsraadleden kan het Hertenpark op de Beek blijven 

bestaan. Op vrijwillige basis is het onderhoud van het terrein met de gebouwen 

en de verzorging van de dieren door een groep betrokken Halstenaren opgestart. 

Er is een bestuur gevormd en er zijn positieve reacties gekomen van sponsoren. 

Hierdoor mag gesteld worden dat het voortbestaan van het Hertenpark voor lange 

tijd gewaarborgd is. 

 

• Bouwprojecten 

De Dorpsraad heeft met meerdere projectontwikkelaars contact gehad over even-

tuele nieuwe bouwprojecten in Halsteren. 

Betreffende organisaties worden meestal door de gemeente naar de Dorpsraad 

verwezen. Hier kunnen dan nieuwe plannen besproken en getoetst worden voor 

een eerste oordeel. 

 

• Windmolenpark 

Aan de Rubeerdijk is een windmolenpark gepland. 

De Dorpsraad doet actief mee aan de verkennende gesprekken in samenspraak 

met DR Lepelstraat en andere betrokkenen. 

 

 

 

Communicatie, publiciteit en overleg 
Ledenvergaderingen zijn openbaar. Via de Halsterse Krant, BNdeStem, facebook en de 

website van de Dorpsraad kan iedereen op de hoogte raken van de te bespreken agenda-

punten. 

Ook worden artikelen die van belang kunnen zijn voor inwoners van Halsteren en de di-

recte omgeving via sociale media gedeeld. 

 

Politieke groeperingen worden op de hoogte gehouden door ze een agenda en ook de 

verslagen van onze ledenbijeenkomsten toe te sturen. 

Het college is ook in 2023 weer uitgenodigd voor een bezoek aan Halsteren. 

Daarbij is meteen kennis gemaakt met onze nieuwe burgemeester. 

De wijkverbinder helpt ons met het vinden van de juiste weg op het gemeentekantoor. 

 

Daar waar nodig is wordt contact gezocht met betreffende ambtenaren en/of collegele-

den. In sommige gevallen komt de uitnodiging voor een overleg vanuit het gemeente-

huis. 

 

Ook burgers vragen om in ledenbijeenkomsten van de Dorpsraad hun zegje te mogen 

komen doen.  

 

 

 
Halsteren, april 2024  

Peter Tange, 

Secr. DRH 


